
Speerpunten jeugdplan VVM seizoen 2025-2026 
 
Voetbal Vereniging Monnickendam (VVM) wil eraan bijdragen dat de 
leden met veel plezier voetballen en zich verder kunnen ontwikkelen. 
Het sportpark moet een ontmoetingsplaats zijn en blijven waar sporters 
gezamenlijk met plezier en voldoening kunnen voetballen.  
Normen en waarden bij beoefening van de voetbalsport vinden wij, als 
club, belangrijk. 
 
Het is dan ook van groot belang dat elke ouder beseft dat er geen voetbal 
is zonder vrijwilligers. Helaas constateren wij dat ook bij onze verenging veel 
werk wordt verzet door een kleine groep vrijwilligers. Vaak zijn het dezelfde ouders die 
coachen/trainen/wedstrijden fluiten/bardiensten draaien enz. Hierbij dus ook een dringende 
oproep om met elkaar de handen uit de mouwen te steken zodat we ook op die manier aan 
het verenigingsgevoel werken 
 
VVM wil alle leden binnen hun persoonlijke mogelijkheden zo goed mogelijk laten 
voetballen. Plezier, enthousiasme, ontspanning en ontwikkeling zijn daarin de belangrijkste 
elementen. Het streven is om alle teams en individuele spelers op een niveau te laten 
voetballen met voldoende uitdaging maar niet te hoog gegrepen. Wij zijn van mening dat de 
leden, met de juiste mix van uitdaging en niveau, zich het beste ontwikkelen en het meeste 
plezier hebben. Door de ontwikkeling van zowel het voetballend vermogen als het 
verenigingsgevoel willen we bewerkstelligen dat VVM een vereniging is om trots op te zijn. 
 
Op alle vlakken wil de club zich ontwikkelen.  

 

• De indeling is vanaf de JO8 t/m JO10 gebaseerd op breed opleiden, dus zo min 
mogelijk selecteren en zo min mogelijk verschuivingen. Vanaf de JO11 zal er al iets 
meer geselecteerd worden, maar naar de JO12 zullen we zo min mogelijk 
verschuiven.  

• Vanaf de teams op heel veld (JO13) zullen we wel actief gaan selecteren, hierdoor 
proberen we in de toekomst de grootste niveauverschillen te voorkomen. De TC zal 
vinger aan de pols houden mbt de ontwikkeling hiervan. 

• VVM probeert zoveel mogelijk gediplomeerde trainers aan de club te binden en op te 
leiden. Het plan is om in het seizoen 2025/2026 weer een nieuw aantal trainers 
intern op te leiden en een aantal zullen ook extern bij de KNVB een opleiding gaan 
volgen.  

• We zullen proberen de teams per jaargroep zoveel mogelijk samen te laten trainen, 
dit om grote niveauverschillen per team te voorkomen. 

• Bij de bovenbouw zullen wij weer gaan beschikken over een JO13, JO14, JO15 (2x), 
JO17 en JO19. Wij spelen echter dit seizoen zonder een JO16 en JO23. Hiervoor 
hebben wij gekozen om de volgende redenen: 
- Doordat VVM een relatief kleine voetbalvereniging is, hebben wij gemerkt dat er 

relatief grote kwaliteitsverschillen bestaan binnen de jeugdteams. Doordat er 
aankomend seizoen wordt doorgeselecteerd zal het niveauverschil kleiner 



worden omdat spelers (m/v) van 2 leeftijdscategorieën in één team zullen komen. 
Eigenlijk wordt er teruggegaan naar het idee van de A-, B-, C- en D-junioren. 

- Doordat dat kwaliteitsverschillen kleiner worden binnen één elftal zullen de 
spelers zich beter ontwikkelen, er wordt meer op eigen niveau gevoetbald. De 
speler zullen meer op de juiste manier worden uitgedaagd. 

- We hebben ervoor gekozen om alle spelers uit de voormalige JO10-1 door te 
schuiven naar de JO12-3. Dit hebben we gedaan om het deze jongens een fysieke 
uitdaging te bieden waardoor het niveau van deze spelers naar verwachting 
omhoog zal gaan. 

- De spelers van de JO15 slaan allemaal een jaar over naar de JO17, dit omdat er 
teveel dispensatiespelers aanwezig waren in het team om een JO16 te kunnen 
inschrijven. 

- Alle spelers van de nieuwe JO15 starten bij aanvang van het nieuwe seizoen als 1 
groep, hierna volgen er selectietrainingen/wedstrijden om te bepalen wie in de 
JO15-1 en de JO15-2 zal gaan spelen, dit proces wordt continu gemonitord en 
geëvalueerd. 

- Er zal continu overleg plaatsvinden tussen de trainer(s), coach(es) en de 
Technische Commissie over de ontwikkeling van de spelers. Doorschuiven kan 
een optie zijn wanneer een speler zich extreem goed ontwikkelt, het niveau van 
het team is ontstegen en toe is aan een nieuwe uitdaging. Terugschuiven kan een 
optie zijn, wanneer een speler zich niet voldoende ontwikkelt, het niveau van het 
team niet meer aan kan en toe is aan een andere uitdaging. 
 

• Net als afgelopen seizoen, wil VVM de doorstroming van de jeugd naar de senioren 
nog meer verbeteren. Op het moment dat de stap van de jeugd naar de senioren 
gemaakt moest worden haakten voorheen meerdere jeugdspelers af, onder anderen 
ook door het grote verschil in niveau en leeftijdscategorie. Voor dit seizoen hebben 
wij echter besloten dat wij de JO17 willen doorschuiven naar de JO19 en deze groep 
zolang als mogelijk te willen behouden voor de jeugd. 

• Ook bij de meidenteams zal de doorstroming naar de Dames 1 de komende jaren in 
een stroomversnelling raken. We hebben in het seizoen wederom een MO17 en 
MO20. Het doel is om steeds vaker meiden met de Dames 1 mee te laten doen, zodat 
wij binnen korte tijd dit team kunnen aanvullen vanuit de jeugd. Ook dit proberen wij 
als club verder uit te bouwen met hopelijk op korte termijn een nieuwe MO15 of 
zelfs jonger. 
 
 

Wij hopen iedereen hiermee voldoende geïnformeerd te hebben voor volgend seizoen. 
Laten we er een sportief, leerzaam, succesvol en vooral plezierig seizoen van maken! 
 
Met sportieve groet,  
de Technische Commissie 


